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Dagsordenpunkt: Referat: 
 
1. Opfølgning og 

godkendelse af forrige 
mødes referat 

Referatet blev godkendt uden yderligere kommentarer. 
 
 

 
2.  Godkendelse af 

dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt uden yderligere tilføjelser. 
 

   
3. Meddelelser   
   
 a. Udvalgets formand Der var en kort drøftelse af udbyttet af skoleprøven. Kpo 

oplyste at den sidste skoleprøve på HANSENBERG, er 
afholdt i foråret 2023. Flere af udvalgsmedlemmer har været 
skuemestre ved nogle af de tidligere afholdte skoleprøver. 
Mange af medlemmerne i Det Lokale Uddannelses Udvalg, 
samt lærer og elever har oplevet, at det har været givtigt at 
afholde skoleprøverne. Lene fortalte, at hun har deltaget i et 
netværks- mesterforenings møde med Frisør Lauene og 
bestyrelserne fra Dorf.  

 
 b. Udvalgets øvrige 

medlemmer 
Aktivitetsniveauet i frisør branchen er pt. meget højt, grundet 
de mange konfirmationer pt. Udvalgsmedlemmerne oplever 
ikke at der har været mange unge gymnasieelever, der har 
fået opsat håret i forbindelse med galla på gymnasierne.   
 
Det er relativt svært at rekruttere assistenter fortæller 
medlemmerne.    
 
Sara undrede sig over, at der er placeret svendeprøve i 
foråret, hvor stort set alle saloner har travlt. Kpo oplyste, at 
det skyldtes 3 måneders reglen.  
 
Der var en god drøftelse af brugen af de sociale medier i 
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frisørbranchen og om de unge der er i gang med at uddanne 
sig til frisør, fremadrettet skal have flere færdigheder i fht. 
brugen af de sociale medier. Sidstnævnte kan give god 
markedsføringsværdi og øge indtjeningen; ved at frisør- 
saloner ”generere flere følger” og herved få flere kunder. 
Amanda fortalte, at der hvor hun er ansat har de aftalt, at alle 
ansatte i salonen skal ”producere 2 stk. 
markedsføringsmaterialer” til de sociale medier, ligesom alle 
ansatte har ansvar for at lave ”en story” en dag i ugen.  

 
 c. Elevrepræsentant Havde desværre meldt afbud til mødet.  

 
 
 d. Skolens 

repræsentanter        
Antallet af elever på skolen pt. er som følgende: 
24 elever på hovedforløb 3. 
18 elever på Grundforløb 2.  
7 skoleoplæringselever (SOP-elever). 
 
Antallet af SOP-elever varierer, da SOP-eleverne deltager i 
ordinær undervisning på de respektive hovedforløb.  
 
Kpo fortalte udvalgsmedlemmerne at skolen på nuværende 
tidspunkt søger 2 nye medarbejdere til frisørteamet. Dels en 
fast deltidsansat og en tidsbegrænset timelærerstilling i 
perioden fra 1. august til ultimo december 2023, da der er 
ekstra grundforløb 1 elever på skolen i sidstnævnte periode. 
Kpo oplyste, at skolen har modtaget 15 ansøgere.  
 
Kpo oplyste udvalgsmedlemmerne om de flotte resultater ved 
den seneste svendeprøve, hvor alle elever bestod, ydermere 
var der en elev der fik en sølvmedalje, to elever fik 
bronzemedalje og tre elever bestod med ros. 
 

   
4. 
 
 
 
 
 
 

Studieture fremadrettet  
 

Kpo oplyste at det er blevet besluttet, at studieturen for 
hovedforløbseleverne fremadrettet kun udbydes i efteråret, 
hvor messen Salon International også afholdes. Baggrunden 
for sidstnævnte er, at der desværre i de seneste år har været 
et fåtal af eleverne, der ønsker at deltage ved studieturen. 
Baggrunden for fravalget af studieturen er dels grundet 
økonomi og nogle af de unge fortæller, at de hellere vil rejse 
med kæresten eller familien. Kpo oplyste, at skolens har 
tilbudt eleverne at hjælpe dem med at sparre op til turen; ved 
at eleverne kan indbetale depositum og rater fra opstart af 
deres læretid.   
 
Kpo oplyste, at de elever der oprindeligt skulle på studietur i 
foråret 2024, bliver tilbudt at deltage i studieturen efteråret 
2023. De elever der tager på studietur i efteråret 2023, vil få 



Referat 
 

3 
 

en uges kortere skoleforløb i foråret 2024.  
   
   
8. Eventuelt Kommende møder i 2023 i det lokale uddannelsesudvalg for 

frisører er følgende: 
Mandag den 18. september 
Mandag den 27. november 
Kpo fortalte at der afholdes DM på HANSENBERG den 29. 
oktober 2023.  

 


